
 

Градоначелник присуствовао Изборној скупштини
Удружења пензионера
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Удружење пензионера града Приједора данас је одржало
годишњу Изборну скупштину након што су избори проведени у
свих 23 мјесних удружења.

  

Досадашњи предсједник Удружења Слободан Брдар изјавио је да су стечени сви предуслови да би
се изабрало ново руководство на период од четири године.
 "У Приједору има 14 780 пензионера, а средства од града смо расподијелили тако што смо 90 000
КМ употријебили за бањско-климатско лијечење и једино смо удружење у Републици Српској које
није прекидало ту активност и упутили смо 347 пензионера у бањско-климатско центре", рекао је
Брдар.
 Он је додао да је осталих 160.000 КМ употријебљено за редовне транше једнократне новчане
помоћи.



 Овој скупштини је присуствовао и градоначелник Приједора Миленко Ђаковић који је изјавио да
град Приједор годинама и системски подржава градско удружење пензионера.
 "Ми смо свјесни да су они створили све ово на чему ми данас живимо и радимо и то су људи који
су поштено зарадили своју пензију мада смо свјесни да је та пензија мала и зато им из буџета
директно планирамо и додјељујемо средства које Удружење пензионера дијели по потребама и по
својим плановима које су направили", рекао је Ђаковић.
 Он је додао да град није имао ни једну примједбу на досадашњу расподјелу средстава.
 Након једногласне одлуке присутних делегата за предсједника Удружења пензионера поново је
изабран Слободан Брдар,а за предсједника Скупштине удружења Деса Савановић.
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